

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

PAIX-TRAVAIL-PATRIE

MINISTERE DE L'ELEVAGE, DES PECHEES
ET DES INDUSTRIES ANIMALES

CAISSE DE DEVELOPPEMENT DE
L'ELEVAGE DU NORD-OUEST (CDENO)

Tel. Fax: (237) 233 36:26:15

Email: cdenobda@yahoo.com



REPUBLIC OF CAMEROON

PEACE -WORK -FATHER LAND

MINISTRY OF LIVESTOCK, FISHERIES
AND ANIMAL INDUSTRIES

NORTH WEST LIVESTOCK
DEVELOPMENT FUND (NWLDF)

TEL:23336:14:40 /677 83 12 21

BP 399 MANKON BAMENDA

Your Ref. No. _____

Ref.CDENO/AD/CSAF _____ / _____ BAMENDA, the 05 JUN 2025

**CALL FOR MANIFESTATION OF INTEREST NO 001 /CDENO/AD/SIGAMP/2025 OF
TO SELECT A CONSULTANT FOR THE ARTIFICIAL INSEMINATION OF
400 DAIRY CATTLE IN THE WEST AND NORTH WEST REGION.**

Source of funding: PIISAH budget for the fiscal year 2025

1. SUBJECT:

Within the framework of the protocol agreement between the North West Livestock Development Fund (CDENO) and the Integrated Agropastoral and Fisheries Import Substitution Plan (PIISAH), the Administrative Director of the North West Livestock Development Fund (CDENO), contracting authority hereby launches a call for manifestation of interest in view of selecting a Consultant to carry out the artificial insemination of 400 dairy cattle in the West and North West Region.

2. NATURE OF WORK: The services to carry out is the artificial insemination of 400 dairy cattle and close follow up for at least one month to ensure the process is successful.

3. SUBMISSION OF BIDS: Bids in French or English shall be submitted in Five (5) bound copies i.e. one (1) stamped original and four (4) copies addressed to and should reach CDENO, SIGAMP UNIT, on or before the 10/07/2025 at 11.00 A.M in a single envelope comprising the administrative, technical and financial Documents upon the issue of an acknowledgement receipt. The Envelop shall be addressed as follows:

<< TO THE ADMINISTRATIVE DIRECTOR OF CDENO>>

CALL FOR MANIFESTATION OF INTEREST NO 001 /CDENO/AD/SIGAMP/2025 OF
SELECT A CONSULTANT FOR THE ARTIFICIAL INSEMINATION OF 400 DAIRY
CATTLE IN THE WEST AND NORTH WEST REGION >>

Bids shall not be received after the time and date indicated above

4. COMPOSITION OF DOCUMENTS:

Documents for the manifestation of interest shall comprise the following:

- A stamped declaration of intention to tender précisising the rubric chosen
- A certificate of incorporation
- A copy of tax payer's card
- An attestation of Non Bankruptcy issued by the Court of First Instance
- An attestation of non-exclusion issued by the public contract regulatory Board (ARMP)
- References of similar activity carried out indicating the nature of the work, the amount, the year and also the name and address of the contracting authority with copies attached.
- List of equipment available and show proof of ownership or hire
- List of permanent personnel and their technical knowhow with justifying documents.

5. EVALUATION CRITERIA

The bids shall be evaluated according to the criteria in 4 above:

A. Eliminatory criteria

1. Absence or non-conformity of an element in the document and failure to submit within 48hrs
2. False declaration or falsified documents;

B. Essential criteria

- 1- General presentation of the tender files;
- 2- References of the company in similar achievements;
- 3- Quality of the personnel per lot requested;
- 5- Logistics.

6. EVALUATION AND PUBLICATION OF RESULTS

The list of successful enterprises will be published after evaluation and this list shall remain a reference in the selection of bidders for the activity.

7. **VALIDITY OF TENDER:** The bidders shall remain committed to their bid for 60 days from the deadline set for the submission of bids.

8. **COMPLEMENTARY INFORMATION:** Further information can be obtained from the CDENO office located at Veterinary Junction, opposite Franco-Cameroonian Alliance Tel: 233 36 14 40.

Done at Bamenda on the **05 JUN 2025**

The Administrative Director of CDENO
(The Contracting Authority)



CHIEF OF SERVICE
Administration and Finance CDENO

Alfon Bani Tadre

Circular Copies

- ARMP
- Chairpersons of Tender Board
- MINMAP
- Notice Boards

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

PAIX- TRAVAIL-PATRIE

**MINISTERE DE L'ELEVAGE, DES PECHEES
ET DES INDUSTRIES ANIMALES**

**CAISSE DE DEVELOPPEMENT DE
L'ELEVAGE DU NORD-OUEST (CDENO)**

Tel. Fax: (237) 233 36:26:15

Email: cdenobda@yahoo.com



REPUBLIC OF CAMEROON

PEACE -WORK -FATHER LAND

**MINISTRY OF LIVESTOCK, FISHERIES
AND ANIMAL INDUSTRIES**

**NORTH WEST LIVESTOCK
DEVELOPMENT FUND (NWLDF)**

TEL:23336:14:40 /677 83 12 21

BP 399 MANKON BAMENDA

Your Ref. No. _____

Ref. **CDENO/AD/CSAF** _____ / **BAMENDA, the 05 JUN 2025**

**AVIS DE MANIFESTATION D'INTERET N° 001 /CDENO/AD/SIGAMP/2025 POUR
SÉLECTIONNER D'UN CONSULTANT POUR INSEMINATION ARTIFICIELLE DES 400
VACHES DANS LA RÉGION DU OUEST ET NORD-OUEST**

Financement : budget PIISAH pour l'exercice 2025

1. Objet de l'Appel d'Offres

Dans le cadre du protocole d'accord entre le **Plan Intégré d' Import Substitution Agropastoral et Halieutique (PIISAH)** et la **Caisse de Développement de L'élevage du Nord-Ouest (CDENO)**, le Directeur Administratif de la Caisse de Développement de L'élevage du Nord-Ouest (CDENO), autorité contractante, lance un **AVIS DE MANIFESTATION D'INTERET** pour la recrutement d'un consultant pour insemination artificielle des 400 vaches dans la région du Ouest et Nord-Ouest.

2. Consistance des prestations

Les prestations de ces travaux comprennent l'insemination artificielle des 400 vaches dans la région du Ouest et Nord-Ouest et le suivi pendant un mois pour l'assurance du processus

3. Remise des Offres

Chaque offre rédigée en Français ou en Anglais, en Cinq (05) exemplaires dont un (01) original et six (04) copies marquées comme tels, conformes aux prescriptions du Dossier d'Appel d'Offre, devra être déposée contre un récépissé sous plis fermé, à CDENO (Unité SIGAMP), au plus tard le 10 / 07 /2025 à 11 heures, heure locale et devront porter la mention :

<< A l'attention de Monsieur le **DIRECTEUR ADMINISTRATIF OF CDENO**>>

**AVIS DE MANIFESTATION D'INTERET N° 001 /CDENO/AD/SIGAMP/2025 POUR
SÉLECTIONNER D'UN CONSULTANT POUR INSEMINATION ARTIFICIELLE DES 400
VACHES DANS LA RÉGION DU OUEST ET NORD-OUEST**

Les offres parvenues après les dates et heure limites de dépôt des offres ne seront pas reçues

4. Composition du dossier

Le dossier de manifestation d'intérêt pour les Entreprises doit comporter

- Une demande timbrée, précisant la rubrique choisie
- Registre de commerce
- Numéro d'Identifiant Unique (NIU)
- Attestation de non faillite délivrée par le Tribunal de Première Instance
- Certificat de Non-Exclusion des marchés publics
- Des références dans le domaine similaire, indiquant notamment la nature et le montant des prestations exécutées, leurs périodes et lieux d'exécution, ainsi que les noms et adresses des Maîtres d'Ouvrage ou Maîtres d'Ouvrages Délégués concernés et copies attachés.

- g) Liste des matériels et équipements disponibles, assortie des moyens de preuve de leur propriété
- h) Liste du personnel permanent de maîtrise et d'encadrement, précisant leurs qualifications professionnelles et assorties des justificatifs probants.

5. Critères d'évaluation

5 (a) Critères éliminatoires

- Manquer de fournir pendant 48 heures d'un élément absence ou non-conforme dans le dossier
- Fausses déclarations ou pièce falsifiées

6 (b) Critères essentiels

L'offre technique du soumissionnaire sera évaluée sur les éléments suivants :

- La présentation de l'offre
- Références du soumissionnaire
- L'expérience du personnel par rubrique choisi
- Moyens matériels

6. Evaluation et publication de resultat

Seuls les dossiers complets respectant les formes et les compositions citées plus haut seront examinés. Les offres jugées conformes pour l'essentiel seront retenues et agréées dans le répertoire des fournisseurs et prestataires pour les différentes rubrique.

7. Durée de validité des offres

Les soumissionnaires restent engagées par leurs offres pendant une période soixante (60) jours, à compter de la date limite fixée pour la remise des offres.

8. Renseignements complémentaires

Les renseignements complémentaires peuvent être obtenus tous les jours aux heures ouvrables auprès de la CDENO situé à Veterinary Junction, en face de l'Alliance Franco-Camerounaise Bamenda Tel : 233 36 14 40

Bamenda, le 05 JUIN 2025

Le Directeur Administratif de la CDENO

(Autorité Contractante)



CHIEF OF SERVICE
Administration and Finance CDENO

Afon Bam Tadre

Ampliations :

- ARMP (pour publication et archivage)
- Président CIPM (pour information)
- MINMAP
- Affichage